

التاريخ : Date 2023/9/6  
الإشارة : Ref. ش.م/330/2023

M/S. Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

**Subject: Material Information Disclosure regarding market maker.**

**الموضوع: إفصاح عن معلومات جوهرية بشأن صانع السوق.**

Pursuant to the provisions of chapter four of Module ten of the executive bylaws of law No.(7) of 2010, and amendments issued on 9/11/2015 regarding disclosure of Material Information.

عملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بتاريخ 2015/11/9 بخصوص الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

We would like to advice you that Mabaneer Co. has signed Market Maker agreement with Tharwa Investment company to provide market service on the stock of "Mabaneer" starting from Wednesday 6/9/2023.

يرجى الإحاطة علماً بأن شركة المبانى ، قد أبرمت اتفاقية صانع سوق على سهمها "المبانى" مع شركة / ثروة للإستثمار وذلك اعتباراً من يوم الأربعاء الموافق 2023/9/6.

Attached; Disclosure form of Material Information.

مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

Tareq A. Aladsani  
Deputy Chief Executive Officer

.....

طارق عبدالوهاب العدساني  
نائب الرئيس التنفيذي

- CC . Capital Market Authority

- نسخة للسادة / هيئة أسواق المال

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية  
Disclosure of the Material Information Form

Date	6/9/2023	التاريخ
Name of the listed Company	شركة المباني ش.م.ك. عامة Mabaneer Company (K.P.S.C)	اسم الشركة المدرجة
Material Information	إبرام اتفاقية صانع سوق على سهم "المباني" مع شركة / ثروة للاستثمار، وذلك اعتباراً من يوم الأربعاء الموافق 2023/9/6.  Mabaneer Co. has signed Market Maker agreement with Tharwa Investment company to provide market service on the stock of "Mabaneer" starting from Wednesday 6/9/2023.	المعلومة الجوهرية
Significant effect of the material information on the financial Position of the Company	No Effect	آثار المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى من الأثر الحالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود. إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على ذلك

Significant effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect.

Excluding the financial effect resulting from tenders of similar contracts. If a listed company, which is a member of group, disclosed some material information related to it and has significant effect on other listed companies which are members of the same group, the effect occurring to that company itself